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REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA BAŠKA VODA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Baška Voda, 06. lipnja 2022. 

 

 

 

ZAPISNIK 

(o sjednici se vodi tonski zapis) 
 

 

Sa pete sjednice Općinskog vijeća Baška Voda, održane dana 06. lipnja 2022. u prostorijama 

Omladinskog doma Baška Voda, s početkom u 10,00 sati. 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

 

Ante Lončar 

Frano Divić 

Vicenco Cvitanović 

Lovre Topić 

Ivan Granić 

Nikša Staničić 

Dražen Radojković 

Dragan Svalina 

Matejas Jozipović 

Josip Topalović 

 

ODSUTNI VIJEĆNICI: 

Ljubo Topić 

Rajko Jurišić 

Ines Buljubašić  

 

 

OSTALI NAZOČNI: 

 

- Josko Roščić, načelnik Općine Baška Voda 

- Tea Buljan, pročelnica Upravnog odjela za gospodarenje prostorom i komunalno-

prometne poslove 

- Nediljko Marušić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije 

- Ana Nemčić, upravni referent  
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Presjednik općinskog vijeća Ante Lončar pozdravio je prisutne na sjednici, utvrdio postojanje 

kvoruma, te predložio sljedeći  

 

 

DNEVNI RED 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice Općinskog vijeća 
2. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o koeficjentima radnih mjesta u 

Dječjem vrtiću ‘’Ježić’’ 
3. Prijedlog Odluke o ustrojstvu i djelokrugu općinske uprave Općine Baška Voda 
4. Prijedlog Odluke o klasifikaciji radnih mjesta službenika i namještenika Općine Baška 

Voda  
5. Prijedlog Etičkog kodeksa nositelja političkih dužnosti u Općini Baška Voda 
6. Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite 

Općine Baška Voda 
7. Informacija općinskog načelnika po predmetu ‘’Turistički kompleks Marea Alta – 

Baška Voda’’ operativna skupina za pripremu i provedbu strateškog projekta, 
imenovanje osoba u Operativnu skupinu 

 

 

U ime kluba Vijećnika Nezavisne liste mladih, vijećnik Jozipović je predložio nadopunu 

dnevnog reda sa sljedećim točkama: 

 
1. Ispravka pogrešaka prilikom evidentiranja nerazvrstane ceste – riva (uzurpacija pomorskog 

dobra i pojedinih privatnih parcela - odluka) 

2. Rasprava o nelegalnom rotoru na ulazu u Bašku Vodu – odluka 

3. Rasprava o nelegalnoj uljari – zapečatirano gradilište – odluka 

4. Rasprava o prekidu procedure u svezi izgradnje vrtića, sportske dvorane I bučališta – odluka 

5. Rasprava o nelegalnom nasipanju  - pera na plaži između Brela I Baške Vode 

6. Odluka o izmjenama prostornog plana – domaćem stanovništvu odnosno u već izgrađenim 

građevinskim područjima dozvoliti nadogradnju postojećih objekata već ‘’legalnih’’, 

bezuvjetno u postojećim gabaritima, tri etaže, uz suglasnost susjeda 4 etaže bez obzira na 

parking, udaljenosti, kis, kig 

7. Donošenje odluke da se sadašnjim nelegalnim graditeljima onemogući dobivanje ‘’popusta’’ 

na komunalni doprinos prilikom novih legalizacija 

8. Odluka o obvezi Lučice Baška Voda o vraćanju cijene stalnog veza na staro 

9. Rasprava o nezakonitom radu pročelnice Buljan 

10. Rasprava o N.K.Urania 

11. Rasprava o B.K. Baška Voda Biston 

12. Rasprava o LAG-ADRION 

13. Rasprava o Zakonu u proračunu 

14. Rasprava o nelegalnim radovima na području općine-prijave općine Državnom inspektoratu 

15. Izvještaj po zadnjoj reviziji rada Općine Baška Voda 

 

 

Dnevni red predložen od strane vijećnika Jozipovića u ime Kluba Nezavisne liste mladih nije 

prihvaćen većinom glasova 8 ''PROTIV'' / 2 ''ZA'' Jozipović, Topalović/. 

 

 

Dnevni red predložen od strane predsjednika Općinskog vijeća uz točku nadopune 

općinskog načelnika usvojen je većinom glasova 8 ''ZA'' / 2 ''PROTIV'' Jozipović, 

Topalović/ 
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AKTUALNI SAT 

 

Vijećnik Jozipović konstatira kako je danas već peta sjednica te kako do sada nije dobio 

odgovor na niti jedno postavljeno pitanje. Postavlja pitanje tko je odgovoran za kolege 

vijećnike koji rade u općinskim firmama, a ne dolaze na posao i dobivaju plaću za te dane 

kada ne dolaze na posao, jer su bili na putovanjima ili radili svoje poslove. Radnika se vodi da 

radi, a nije došao na posao, te nadodaje da se izigrava zakon jer radnici ne dolaze na posao, a 

uredno za te dane primaju plaću.  

Općinski načelnik odgovara da nema veze s tim, da to nema veze sa ovim vijećem, kao i da 

sva trgovačka društva imaju upravu koja je zadužena za njihov rad, te da o tome nema 

nikakvih saznanja. Konstatira kako svi imaju pravo na svoj godišnji odmor. Načelnik 

konstatira da je ovo dezinformacija. Vijećnik Jozipović nije zadovoljan odgovorom te traži 

pisani odgovor. 

Vijećnik Jozipović postavlja pitanje da kako je moguće s obzirom na zabranu radova da kava 

radi, a privatni stanovnici ne mogu raditi. Kaže kako se jednima dozvoljava, a drugima ne, te 

da općina donosi pravila i kažnjava samo pojedince.  

Općinski načelnik odgovara da je u naseljenim mjestima zabranjen rad i da su komunalni 

redari u svom poslu samostalni, te da nema informaciju što su napravili, a sigurno je da su 

napravili. Vijećnik Jozipović nije zadovoljan odgovorom te traži pisani odgovor. 

Vijećnik Jozipović u ime Kluba vijećnika NLM postavlja pitanje tko je toliko glup i 

nesposoban da se nije uspio upisati u konobare u Makarskoj, nego se preko veze upisivao, a 

danas obnaša važne funkcije u općini.  

Općinski načelnik odgovara da na glupo pitanje ne može dati pametan odgovor. 

 

 

Ad. 1. 

Predsjednik vijeća otvorio je prvu točku dnevnog reda Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice 

Općinskog vijeća.  

Vijećnik Jozipović traži da se u zapisnik pod točkom 6. stavi ''za iznos od 250.000,00kn'' , te 

je u točci 9. izostavljeno da je trebalo provesti javni natječaj i da nije navedeno da je produžen 

najam za 100 kvadrata terase koje koristi sin od vijećnika. 

Nakon uvodnih riječi  jednoglasno, usvojen je zapisnik sa 4. sjednice Općinskog vijeća. 

 

 

Ad. 2. 

Predsjednik vijeća otvorio je drugu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o davanju 

suglasnosti na Odluku o koeficijentima radnih mjesta u Dječjem vrtiću ''Ježić'' . Nakon 

uvodnih riječi jednoglasno je donesena 

Odluka o davanju suglasnosti na Odluku o koeficijentima radnih mjesta u Dječjem 

vrtiću ''Ježić'' 

 

Ad. 3. 

Predsjednik vijeća otvorio je treću točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o ustrojstvu i 

djelokrugu općinske uprave Općine Baška Voda. Nakon uvodnih riječi pristupljeno je 

raspravi. 

Vijećnik Jozipović u ime Kluba vijećnika NLM kaže kako smatra da ima potrebe za mjestom 

pomoćnika-kontrolora, kako bi postojala mogućnost zaposlenja za kolege iz mjesta.  

Nakon rasprave većinom glasova 8 ''ZA'' /2 ''PROTIV'' Jozipović, Topalović/ donesena je 

Odluka o ustrojstvu i djelokrugu Općinske uprave Općine Baška Voda 
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Ad. 4. 

Predsjednik vijeća otvorio je četvrtu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o klasifikaciji 

radnih mjesta službenika i namještenika Općine Baška Voda. Nakon uvodnih riječi 

pristupljeno je raspravi. 

Vijećnik Jozipović je pitao pročelnika Marušića koji je iznos plaće načelnika koju je vijeće 

izglasalo. Pročelnik Marušić odgovara kako ne zna jer on ne obračunava plaće. Vijećnik 

Jozipović spominje i kako nije normalno da ostali vijećnici glasaju o ovim koeficijentima, a 

da pritom ne znaju što oni znače, kao i da nemaju podatak o osnovici s kojom se množi 

koeficijent. Pročelnik Marušić odgovara da je osnovica je 4.200,00 kuna. 

Vijećnik Jozipović daje amandman na dio koji se odnosi na koeficijente radnih mjesta 3. i 4. 

kategorije za sljedeće: 

- komunalni redar 2,35 

- prometni redar 2,35 

- pomoćni djelatnik-portir-dostavljač 1,90 

- spremačica 1,80 

Većinom glasova 8 ''PROTIV'' / 2 ''ZA'' Jozipović, Topalović/ amandman nije usvojen. 

Nakon rasprave većinom glasova 8 ''ZA'' / 2 ''PROTIV'' Jozipović, Topalović / donesena je  

Odluka o klasifikaciji radnih mjesta službenika i namještenika Općine Baška Voda 

 

Ad. 5. 

Predsjednik vijeća otvorio je petu točku dnevnog reda Prijedlog Etičkog kodeksa nositelja 

političkih dužnosti u Općini Baška Voda. Nakon uvodnih riječi pristupljeno je raspravi.  

Vijećnik Jozipović kaže da svi vijećnici trebaju podnijeti izvješće za sukob interesa, da su svi 

vijećnici ili zaposlenici trgovačkih društava ili im sinovi koriste koncesije, te da su svi u 

koliziji sa ovim zakonom. 

Nakon rasprave jednoglasno je donesen 

Etički kodeks nositelja političkih dužnosti u Općini Baška Voda 

 

Ad. 6. 

Predsjednik vijeća otvorio je šestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o određivanju 

pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine Baška Voda. 

Nakon rasprave većinom glasova 8 ''ZA'' / 2 ''PROTIV'' Jozipović, Topalović/ donesena je  

Odluka o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine Baška 

Voda 

 

Ad. 7. 

Predsjednik vijeća otvorio je sedmu točku dnevnog reda Informacija općinskog načelnika po 

predmetu ‘’Turistički kompleks Marea Alta – Baška Voda’’ operativna skupina za pripremu i 

provedbu strateškog projekta, imenovanje osoba u Operativnu skupinu. 

Načelnik je dao informacije po navedenoj točci. 

 

Sastavni dio zapisnika je tonski snimak – CD. 

 

 

Zapisnik sastavila 

Ana Nemčić 

 

Predsjednik Općinskog vijeća 

Ante Lončar 


